
 

 

Protokoll fra styremøte 

Verdal og omegn rideklubb 
 

Tid:  Mandag 27. mars 2023 kl. 18.00 

 

Sted:  Klubbens lokaler, Sandslia 

 

Tilstede:  Maria Skjerve Kolstad, Ina Flotten Sørensen, Svein Jørgensen, Lars 

Daniel Hjelde, Vera M. Olafsen, Matilde Aarset Grønn, Randi 

Nessemo 

 

Forfall: Idun Elvira Svartaas Borgen 

 

Dessuten møtte Terje Grønn til sak 23/06a  

 

 

 

 23/01: Godkjenning av innkalling og sakliste 

   Ingen merknader. 

 

Vedtak:  Godkjent 

 

 

 23/02: Godkjenning av protokoll fra møte 27. februar 

Spørsmål ang. satsingsklubb som ble besvart og oppklart. 

 

Vedtak:  Godkjent med fremkomne merknader 

 

 

 23/03: Innkommet post/referatsaker 

- Grønt Kort kurs – Maria jobber med saken,  det er 

utfordringer med å finne noen som kan holde kurset. Etter 

diskusjon ble det vedtatt å søke til bl.a. kretsen om støtte. 

- NRYF – forespørsel om å skaffe noen ungdommer til å 

svare på en digital spørreundersøkelse. 

- Skatteseddel som står i 0 – referert 

- Forespørsel fra idrettsrådet om å lage arrangement for 

flyktningebarn fra Ukraina – får høre nærmere på et 

senere tidspunkt. 

Vedtak:  Tatt til etterretning 



 

 

 23/04: Etter årsmøtet – informasjon, endringer, registreringer 

Det må gjøres endringer og sendes til 

Brønnøysundregistrene, Klubbadmin., Rytterforbundet samt 

Samordnet registrering når den tid kommer. Maria settes på 

kopi på alt som sendes ut. 

Politiattest må innhentes fra de som er ny i styret,  

Mangler fortsatt en til stevneutvalget.  

 

Vedtak:   Tatt til etterretning 

 

 23/05: Forslagskassen 

Det har kommet inn mange forslag fra tre ulike avsendere, 

referert av Maria. Mange gode forslag – noen er nok vel så 

ambisiøse til at vi har kapasitet til å gjennomføre de. 

Diskusjon om muligheter for å innfri noen av disse.  

Under samme sak ble det også etterlyst instrukser over 

oppgaver som må utføres på stevner. Dette finnes – og det 

blir laget saker som legges på nettsiden og linkes fra 

Facebook. 

 

Vedtak:  Tatt til etterretning. 

 

 23/06: Statusoppdateringer 

a. Ny ridebane – omvisning og befaring med orientering og 

informasjon av Terje Grønn. Det tas sikte på å ta i bruk 

banen i løpet av sommeren. Det skjer mye der nå, så det 

går forholdsvis fort med det som gjenstår. 

b. Sosiale medier 

Maria har fått med seg Torine Haugmark til å bidra med 

oppdateringer i sosiale medier. Lagt ut fra 

regionalsamlinga sist helg. 

c. Økonomi 

Nyvalgt kasserer har ikke kommet i gang enda, skal ha 

møte med leder og avtroppende kasserer. Ingen status på 

den økonomiske situasjonen enda. 

d. Stevneutvalg 

Har fått tildelt «Trøndersk» i august under D/L-stevnet. 

Invitasjon til L-stevne i mai og MNM i juni snart klar. 

Klubbcup vellykket. 

Tidtakerutstyr må oppdateres. Dette vil koste en del som 

klubben må dekke.  



 

Mangler fortsatt et utvalgsmedlem. 

Planlegge dugnad i god tid, dette tas opp på neste 

styremøte.  

e. Arenautvalg 

Tegner dommerboder som skal settes opp. Materialer blir 

sponset fra flere firma der det trengs. 

Bone gulvet i Rytterstua. 

Beise/male gjerdet rundt ridebanen. 

f. Kioskutvalg 

Fått tak i to til utvalget – Rebekka Haga, leder, og Renate 

Jørgensen, medlem, sammen med Natalia, som har ett år 

igjen. Rebekka Haga trer som leder av kioskutvalget inn i 

styret med alle rettigheter, i henhold til klubbens 

organisasjonsplan. Orientering om planer og 

fremtidsutsikter. 

Randi tar ansvar for kiosklista som skal utarbeides om kort 

tid. Erfaringsoverføring ved behov. 

g. Juniorutvalg 

Ikke til stede. 

h. Handlingsplan  

Tas på neste møte. 

   Vedtak: Tatt til orientering 

 

 

23/07: Eventuelt 

   Neste styremøte tirsdag 25. april kl. 18.00 i Rytterstua. 

 

   Vedtak: Tatt til orientering 

 

 

 

 

Verdal, 27. mars 2023 

Randi Nessemo 

sekretær 


